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2009–04–28

Protokoll styrelsemöte S12

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Fredrik Gullstrand Cafémästare
Olof Svensson Sexmästare
Henrik Montan Industrimästare fr.o.m. §6
Erik Iveroth Överphös
Edward Linderoth-Olson SRD-ordförande
Tobias Johannesson Programmästare
Johannes Jakobsson Källarmästare

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:09

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkänndes med tilläget punkten §9.4 Av-
sägelser §9.5 Skyddsrond §9.6 Propositioner

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokoll 10 och 11 godkännes med redaktionella ändringar

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
6 Reperation av projektor Tobias S03 S12
9 Inköp av kassaapparat Olof S05 S12
13 Analog kalender Felix S09 S12
14 Doodles Felix S09 S12
15 Nyckelskåp Johannes S10 S14
16 Telefonabonnemang Henrik S10 S12
17 Funktionärspropp Edward S10 S12
18 Policydokument Erik S10 S12
19 Safari Felix S10 S12
20 Varumärke Fredrik S10 S13
21 Kritalista Olof S10 S13

Styrelsen beslutade:

att punkten reperation av projektor bordlägges till S14

att punkten inköp av kassaapparat bordlägges till nästa möte

att punkten analog kalender bordlägges till nästa möte

att punkten Doodles strykes från beslutsuppföljningen då de
är färdiga och avklarade
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att Johannes köper in ett nyckelskåp från Kjell och Company,
vilket redovisas S14

att Montan tar diskussionen om telefonabonnemangen med den
påträdande industrimästaren och gemensamt kommer fram
till ett förslag.

att att punkten Funktionärspropp strykes från beslutsuppfölj-
ningen då den ligger uppe på hemsidan för allmän beskå-
dan.

att Erik ska lägga upp .tex filen i ett Googledoc till nästa möte
så att alla kan beskåda Policydokumentet

att Felix bjuder med den nya programmästaren i planerandet
av Safarit.

att lägga till punkten varumärke då den inte stod med på be-
slutsuppföljningen.

att Olof till nästa vecka ska fixa en krita lista till styrelsekylen.

§7 Utskottsrapporter Olof har skickat ut ett argt mejl med instruktioner om vad som
händer om det inte är rent i köket. Resultatet är bra än så länge.

7 maj är det företagskväll med Tactel. Föreläsning kommer hållas
i E-C och mingel och mat kommer att serveras i glasverandan.

8 maj är det lunchmöte med Tetra Pak i E-B, mat bjudes till dem
som anmäler sig.

Sexet har pillat inför nollegasquen, gasquesalen är bokad.

§8 Kökskontroll Kontrollen gick bra, dock fick vi lite läxa till nästa gång. Saker att
tänka på är:

att man ej får ha armband på sig vid matlagning, men får heller
inte ha någon piercing i läppen eller i näsan om man ska
jobba i köket.

att sladden under spisen ska lyftas upp så att den inte samlar
skit.

att temperaturen i kyl och frys ska mätas och loggas en gång i
månaden.

§9 Konton på hemsidan Lite kritik har kommit in till styrelsen om hur det i nuläget är
väldigt enkelt att få sig ett konto till hemsidan. Detta uppskattas
inte av samtliga medlemmar och lite klarare riktlinjer bör sättas
upp. Sofie ska kontakta DWWW-ansvariga och se om det kan
komma fram till en vettig lösning.

§9.4 Avsägelser Önskemål har kommit in från Linus Svensson, Gustaf Scheja samt
diverse funktionärer som åker iväg till Kina att de ska få avgå
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från sina funktionärsposter då de inte längre har tiden eller möj-
ligheten att utföra sitt arbete till hösten.

§9.5 Skyddsrond I måndags var det möte angående en skyddsrond i E-huset. Sa-
ker vi bör se över innan övningen sker är att ljudsystemet är
kopplat till ett uttag som bryts vid brandlarm.

Vi bör även testa jordfelsbrytaren två gånger om året.

Sedan ska någon i styrelsen ha intyg på att de har gått en brand-
utbildning, Erik och phösen ska iväg på en sådan inom kort, vi
får se om den gäller.

En fråga som kom upp under mötet var om vi bör upprätta en
anhöriglista? SRD tar upp diskussionen i SRX

§9.6 Propositioner Styrelsen beslöt att vi kan godkänna dem.

§10 Meddelanden Tobias hälsar att man ska gå på kårhack.

§11 Övrigt Jens med KlubbU ser gärna att vi inför nollegasque pimpar ga-
quesalen för att få en lite mysigare stämning. Textilier kan vi åter-
använda men frågan är vem som i så fall ska stå för kostnaden?

Vad hände med golvvaxkillen? Felix har pratat med killen men
har inte fått något exakt datum än. Styrelsen beslöt att Felix kol-
lar upp om huset fortfarande vill sponsra oss för den kostnaden.

Intresse har kommit från företag om att starta ett mentorskaps-
program. Connecta och Combitech är intresserade att deltaga i
försöket. Frågan är om vi vill testa? Det skulle innebära att vi
väljer ut fem stycken studenter. De skulle få en mentor från ett
utav företagen att vända sig till och gemensamt en gång i måna-
den ta en lunch och prata med mentorn. Styrelsen var för frågan
och Montan ska försöka dra ihop en projektgrupp att arbete frå-
gan vidare med.

§12 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:13

Vid protokollet

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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